
Referat betyrelsesmøde 17.08.2019 
 
I forbindelse med kassererskifte mv har vi kun et enkelt punkt på dagsordenen. 
Eventuelt: 
Underskrivelse af diverse dokumenter i Danske Bank vedrørende hvidvaskning, i forbindelse med 
kassererskifte. 
Udarbejdelse og underskrivelse af diplomer 
Evaluering af træf 2019 indtil nu 
Publikums yndling – Skrives i træfmappen 
Fredericiamesse – Praktiske gøremål 
Gavnø 2020 – Region København vil gerne deltage til næste år og være med i en konkurrence om at være mest 
autentisk. De påtænker at lave engelsk kagebord – Teatime. 
Årstræf 2020 – Arrangører er allerede i gang. 
 

Referat bestyrelsesmøde 20.09.2019 pr. telefon: 
 
Nyvalgt kasserer Finn Bukkehave valgt at fratræde sin post som kasserer, før han er kommet igang. 
 
I henhold til vedtægterne indtræder suppleant Michael Pedersen som kasserer.  
 
Herefter har bestyrelsen konstitueret sig således: 
Morten - Formand 
Jørn - Næstformand 
Michael - Kasserer 
Kåre - Medlem 
Lars Peter - Medlem 
Morten - Medlem 
Randi - Suppleant 
 
Morten – Formand – lægger ud for klubbens udgifter, indtil gl. kasserer Flemming Larsen har givet adgang til 
Bank, Nets mv.  
 
For at vi ikke endnu engang står i samme situation, har bestyrelsen besluttet at betale for ekstern hjælp med 
hensyn til udarbejdelse af regnskab samt ajourføring af medlemslisten. Det giver mening at det hele bliver 
samlet ”under samme tag”. Da vi skal betale for denne udgift, kan vi således også sætte krav til 
vedkommende.   
 
I banken har vi samtidig besluttet at betale os for en erhvervsløsning, så vi fremadrettet selv kan indsætte de 
personer der skal have adgang, uden at de skal godkendes af banken først.  
 
 

Referat bestyrelsesmøde 20.10.2019 
 



1. Valg af referent - Bettina 
2. Gennemgang af sidste mødes referater – Herefter godkendt 
3. Formanden orienterer – Formanden har løbende orienteret bestyrelsen pr. email   
4. Kassereren orienterer kort om klubbens økonomi – Afventer næste bestyrelsesmøde 
5. Triumph Nyt – Inge har overtaget og er ved godt mod. Hun har overtaget alt med hensyn til bladet 
6. Fredericiamesse – Denne gang har der allerede lørdag været mange mennesker forbi – Stor succes. 
Mange medlemmer har også været forbi. Både nye og gamle. Der tages kontakt til ejerne af biler til forårets 
messe. 
7. Motorhistorisk Samråd – Bestyrelsen har ikke deltaget i årets generalforsamlingen. På næste 
bestyrelsesmøde findes 1 eller 2 bestyrelsesmedlemmer som deltager til næste år. 
8. Årstræf / Træfmappe – Formand sender revideret træfmappe til regionen på både email og pr. post 
9. Generalforsamling - Forslag til datoer – Skal med i næste Triumph Nyt – Forslag 25 april 2020  
10. Eventuelt  
 
Gennemgang og opdatering af kassererskifte, Danske Bank, Nets mv.  
Ekstern hjælp bliver nu betalt for at udarbejde årsregnskab og opdatere medlemslisten. 
Der blev talt om eventuel ny tovholder på kontaktpersonerne. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


